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شهردار اهواز آخرین وضعیت پروژه 
میدان دانشگاه را تشریح کرد 

رضا امینی در بازدید از پروژه تقاطع غیر هم 
سطح مجاور دانشگاه شهید چمران گفت: خدا را 
شاکریم که سرزمین ما شاهد نزولات آسمانی بود 
و کشور ما از بارش باران بهره مند گردید. شهردار 
اهواز ادامه داد: با تمام مواهبی که بارش باران 
داشت اما سبب تاخیر در تکمیل پروژه تقاطع 
غیر همسطح مجاور دانشگاه شهید چمران شد. 
وی گفت : این پروژه قرار بود در چهار مقطع 
زمانی تحویل مردم اهواز شود که در مقطع اول 
مسیر رفت از گلستان به سمت امانیه در مهرماه 
و مسیر عکس آن در آبان ماه در اختیار مردم قرار 
گرفت. امینی بیان کرد: مسیر امانیه به پل پنجم 
و از پل پنجم به سمت اتوبان گلستان به دلیل 
بارش های اخیر با دو سه هفته تاخیر تکمیل 
می گردد و به محض کاهش بارندگی ها همکاران 
ما در سازمان عمران اقدام به آسفالت نهایی یکی 
از این دو مسیر خواهند کرد. شهردار اهواز اضافه 
کرد: همچنین سگمنت های باقی مانده نیز طی 
یکی دو هفته آینده توسط پیمانکار نصب خواهد 
این  ی  مجموعه  فجر  دهه  تا  امیدواریم  و  شد 
تقاطع های غیر همسطح را در اختیار مردم عزیز 
اهواز قرار بدهیم .  امینی در پایان گفت : از همه 
مردم عزیز به جهت این تاخیر نا خواسته به دلیل 
شرایط جوی عذرخواهی میکنم و امیدوارم اتمام 
سایر پروژه ها چه در شهرداری چه در سایر ارگان 
ها بر اساس زمان اعلام شده به سرانجام برسد و 

رضایت مردم را در پی داشته باشد .

مدیرعامل شرکت آبفا استان کرمان 
خبر داد:

تدوین برنامه های هدفمند 
شرکت آبفا استان کرمان برای 

کلیه شهرستان های استان و رفع 
نیازهای مشترکین

عبدیان گفت : مجموعه شرکت آب و فاضلاب 
کرمان برای کلیه شهرستانهای استان و نیازهای 
مشترکین برنامه های هدفمندی را تدوین و برای 
نیل به هدف و امر خدمات رسانی از هیچ تلاش 
و کوششی دریغ نخواهد کرد .به گزارش روابط 
منظور  کرمان،به  استان  آبفا  شرکت  عمومی 
رفع مشکلات  و  تمام  نیمه  های  پروژه  بررسی 
حوزه آب و فاضلاب شهرستان ارزوئیه،نشست 
مردم  نماینده  محمدی  حضور  با  جانبه  سه 
بافت ،رابر و ارزوئیه در مجلس و اسماعیل کاخ 
فرماندار ارزوئیه و عبدیان مدیر عامل شرکت آبفا 
استان کرمان برگزار شد . در این دیدار محمدی 
نماینده مردم بافت ،رابر و ارزئیه در مجلس با 
اشاره به نگاه ویژه شرکت آب و فاضلاب استان 
جهت کاهش مشکلات آبرسانی در شهرستان، 
و  شهرستان  شرب  آب  مشکل  رفع  خواستار 
روستاهای فاقد آب شد. در ادامه اسماعیل کاخ 
رفع مشکلات   : کرد  اظهار  فرماندار شهرستان 
الخصوص  علی  و  شهرها  به  آبرسانی  حوزه 
و  است  برخوردار  ای  ویژه  اهمیت  از  روستاها 
بهمراه اجر معنوی نیز دارد . نماینده عالی دولت 
بهسازی  و  اصلاح  بر ضرورت   ، در شهرستان 
شبکه آب رسانی و بهبود کیفیت آب شرب مردم 
شهرستان ، علی الخصوص مناطق مشکل دار 
و  آب  مدیرعامل  عبدیان  پایان  در  کرد.  تاکید 
فاضلاب استان کرمان به نحوه تامین و توزیع 
آب شرب، طرح ها و پروژه های آبرسانی در حال 
اجرا و تامین مالی پروژه های نیمه تمام در این 
شهرستان پرداخت و افزود : مجموعه شرکت آب 
و فاضلاب کرمان برای کلیه شهرستانهای استان 
را  های هدفمندی  برنامه  نیازهای مشترکین  و 
تدوین و برای نیل به هدف و امر خدمات رسانی 

از هیچ تلاش و کوششی دریغ نخواهد کرد.

دیدار فرماندار و نماینده شهربابک با 
مدیرعامل شرکت آبفا استان کرمان

جلالی سرپرست فرمانداری شهربابک به اتفاق 
رضاحسینی قطب آبادی نماینده مردم این شهر 
در مجلس شورای اسلامی،با حضور در شرکت 
آبفا استان کرمان با مدیرعامل شرکت دیدار و 
گفتگو کردند . به گزارش روابط عمومی شرکت 
آب و فاضلاب استان کرمان، در این دیدار در 
رابطه با مسائل آب و فاضلاب شهرستان بحث 
نماینده  و  فرماندار  ادامه  در   . شد  گفتگو  و 
شهربابک از مدیرعامل آبفا و مدیریت امور آب 
شهرستان شهربابک به دلیل اجرای پروژه های 
فوق ، تقدیر و تشکر نموده و خواستار مساعدت 
بیشتر در زمینه اجرای سریعتر پروژه ها در این 

شهرستان شدند.

تاکید شهردار اهواز در جلسه شورای 
مدیران مناطق:

شهر تا پایان بهمن ماه باید خالی از 
نخاله باشد

جلسه شورای اداری شهرداری اهواز با حضور 
مدیران  و  معاونین  اهواز،  شهردار  امینی  رضا 

مناطق برگزار شد
در  باید  اساسی  اقدام  سه  گفت:  امینی  رضا 
گیرد،  انجام  ساختمانی  های  نخاله  خصوص 
معاونت حمل و نقل و ترافیک با مدیران مناطق 
هماهنگ شوند و در زمین هایی که تعیین شده، 
تخلیه نخاله انجام گیرد. هماهنگی با پلیس راهور 
انجام شود تا با ماشین های خاطی برخورد صورت 
گرفته و اداره کل ارتباطات شهرداری اهواز نیز در 

این خصوص اطلاع رسانی نماید..
وی ادامه داد: مدیران مناطق و معاونت خدمات 
شهری اهواز تا پایان بهمن باید شهر را خالی از 
نخاله کرده و با برنامه ریزی، از نخاله ریزی مجدد 

پیشگیری کنند.
های  چاله  رفع  خصوص  در  اهواز  شهردار 
سرد  آسفالت  منطقه  هر  برای  افزود:  خیابانی 
گرفته  قرار  مناطق  اختیار  در  و  شده  خریداری 
است و به عنوان طرح فوری تا قبل از دهه فجر در 
یک ساعت خاص که ترافیک کم باشد و به صورت 
مداوم تمام چاله هایی که می شود با این آسفالت 

برطرف کرد، را برطرف می کنیم.
امینی در پایان خاطرنشان کرد: در این جلسه 
با هماهنگی معاونت ها و مدیران  قرار شد که 
مناطق تا تاریخ 10 اسفند ماه، 25 میدان اصلی 

شهر اهواز بهسازی و آذین بندی شوند.

برنامه ریزی آبفای ایلام برای 
افتتاح و کلنگ زنی ۱۸ پروژه در 

دهه فجر

ایلام – خبرنگار ابتكار- مدیرعامل شرکت شرکت 
یا  و  کلنگ زنی  از  ایلام  استان  فاضلاب  و  آب 
افتتاح 1۸ پروژه این شرکت در دهه فجر سالجاری 
خبراظهار  این  اعلام  با  ناصری  پرویز  داد.  خبر 
پروژه در حوزه  فجر 1۳  مبارک دهه  ایام  اشت: 
ایلام،  بهره برداری و توسعه آب شهرستان های 
چرداول، ملکشاهی، مهران، دهلران و چوار افتتاح 

می شود.
وی افزود: این پروژه ها، شامل بهسازی چشمه 
احداث مخزن 2000 متر مکعبی  ایلام،  گل گل 
شهرک قائم، آبرسانی به روستای آوه زا، بهسازی 
چشمه میان تنگ ملکشاهی، آبرسانی به روستای 
دول گل شهرستان مهران، اجرای خط انتقال چاه 
های آب منطقه بره بیجه دهلران و آبرسانی به 

روستای چم آب بر است.
داد:  ادامه  ایلام  آبفای  شرکت  مدیرعامل 
همچنین در این ایام تعداد پنج پروژه در شهرستان 
ایلام  و  دره شهر  چوار،  هلیلان،  چرداول،  های 

کلنگ زنی خواهد شد.
مترمکعبی   500 مخزن  کرد:  بیان  ناصری 
روستای وارگه، اجرای فاز اول آبرسانی به مجتمع 
و  چوار  شهر  به  آبرسانی  داجیوند،  ماهیزان 
روستاهای تابعه، بهسازی چشمه و خط انتقال 
ماژین و آبرسانی به شهرک میلاد ایلام از مهمترین 

پروژه های قابل کلنگ زنی در این ایام خواهد بود.
به گفته وی، بهره برداری از این پروژه ها موجب 
بهبود و ارتقاء آبرسانی به جامعه هدف خواهد 
شد. مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان ایلام 
تاکید کرد: شرکت آبفای هم مانند سایر دستگاه 
ها به مناسبت دهه فجر، پروژه هایی برای بهره 
برداری آماده کرده است که با افتتاح و کلنگ زنی 
این پروژه ها جمعیت کثیری از نعمت آب شرب 

پایدار بهره مند می گردند.
ناصری گفت: طی سال جاری اقدامات مطلوبی 
در زمینه پروژه های عمرانی ، زیربنایی و خدماتی 
شامل احداث مخازن ، توسعه ، اصلاح و بهسازی 
شبکه آب و … صورت گرفته که در دهه فجر 1۴01 
بخشی از خدمات رونمایی و تقدیم مردم ایلام 

خواهد شد.

قرارگاه  فعالیت  اینکه  به  اشاره  با  فتحی  حسین 
اشتغال با محوریت بررسی و نظارت بر طرح ها و 
آذربایجان  در  ثبت شده در سامانه رصد  اشتغال 
شرقی همزمان با آغاز دهه مبارک فجر از 12 بهمن 
ماه آغاز می شود و تا 25 اسفند ماه ادامه خواهد 
داشت، افزود: در قرارگاه اشتغال استان طرح های 
ثبت شده در سامانه رصد که منجر به اشتغال شده 
اند بررسی و گزارش های لازم توسط ناظرین با داده 
های وزارت خانه تطبیق و راستی آزمایی خواهد شد.

ملی  اندازی سامانه  راه  با  اینکه  به  اشاره  با  وی 
آمار  باید  اجرایی  دستگاه های  کلیه  اشتغال،  رصد 
و اطلاعات مربوط به اشتغال را در سطح استانی و 
شهرستانی در این سامانه ثبت کنند، افزود: با ایجاد 
این قررگاه تمامی طرح های اشتغال ثبت شده در 
و  نظارت  میدانی  به صورت  اشتغال  رصد  سامانه 
وزارت  به  و  احصاء  آمده  به دست  های  مغایریت 

تعاون، کار و رفاه اجتماعی اعلام خواهد شد.
پرداخت  وضعیت  آخرین  به  اشاره  با  فتحی 
تسهیلات مشاغل خانگی از محل اعتبارات سال 1۴01 
به تفکیک بانکهای عامل افزود: بر اساس گزارش 
اجتماعی در ۹  رفاه  و  کار  تعاون  از وزارت  ارسالی 
ماهه اول سال جاری استان آذربایجان شرقی از نظر 
مبلغ پرداختی رتبه یک، از نظر درصد جذب اعتبارات 
رتبه و از نظر تعداد طرح های پرداختی در رتبه سوم 

کشوری قرار دارد.
مشاغلی  اعتبارات  جذب  میزان  کرد:  اعلام  وی 
خانگی در استان برای تعداد 2 هزار و ۸۹ طرح مبلغ 
یک هزار و 210 میلیارد ریال معادل ۹5.۳ درصد 

اعتبار تخصیص یافته امسال است.
بانک های  بندی  رتبه  نظر  از  اظهار کرد:  فتحی 
عامل استان در جذب اعتبارات فوق به ترتیب بانک 
رفاه کارگران بالاترین یعنی بیش از 100 درصد جذب 
اعتبارات ، بانک توسعه تعاون با ۹۸.۶ درصد و بانک 
های کشاورزی و پست بانک به ترتیب ۹1.5 و ۸۷.۶ 

اعتبارات را جذب کرده اند.
آذربایجان  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  مدیرکل 
شرقی همچنین در مورد آخرین وضعیت تسهیلات 
برای چهار  روستایی و عشایری استان اعلام کرد: 
هزار و ۶۷۷ طرح مبلغ پنج هزار و ۹52 میلیارد ریال 

پرداخت شده است.

وی با اشاره به ضرورت ثبت طرح های اشتغال 
ایجاد شده در سامانه ملی جدید اشتغال خاطرنشان 
کرد: سامانه ملی رصد اشتغال با هدف تعیین سهم 
هر یک از دستگاهها برای ایجاد اشتغال راه اندازی 
شده و تمام اقدامات صورت گرفته در حوزه اشتغال 

را ثبت می کند.

این سامانه مشخصات کامل اشتغال یافتگان جدید 
در کشور را به همراه محل کار آن ها به صورت روزانه 
و همچنین میزان اشتغال ایجاد شده در سطوح ملی، 
استانی، شهرستانی همراه با عملکرد دستگاه های 
اجرایی کشور در ایجاد فرصت های شغلی جدید به 

تفکیک دستگاه مسئول را نشان می دهد.

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی اعلام کرد

۴۸ هزار و ۵۸۳ فرصت شغلی در آذربایجان شرقی ایجاد شد
تبریز - فلاح: مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی آذربایجان  شرقی گفت: در سال جاری ۴۸ هزار و 5۸۳ فرصت شغلی در استان ایجاد شده است 

که از نظر راستی آزمایی این استان با 100 درصد صحت اشتغال ثبت شده دارای رتبه یک در کشور است.

در قرارگاه 
اشتغال استان 
طرح های ثبت 
شده در سامانه 
رصد که منجر 

به اشتغال     
شده اند 

بررسی و 
گزارش های 
لازم توسط 
ناظرین با   
داده های 

وزارت خانه 
تطبیق و 

راستی آزمایی 
خواهد شد

استاندار زنجان:
وضعیت اعتبارات استان زنجان در حوزه های مختلف مطلوب نیست

استاندار زنجان گفت: استان از لحاظ اعتبارات دارای وضعیت مطلوبی نیست و باید تلاش های بیشتری برای ارتقای بودجه استان در 
گذشته صورت می گرفت. محسن افشارچی در شورای اداری استان، با بیان اینکه استان زنجان از لحاظ اعتبارات دارای وضعیت 
مطلوبی نیست و باید تلاش های بیشتری برای ارتقای بودجه استان در گذشته صورت می گرفت، گفت: برای افزایش اعتبارات 

استان از چند جهت تلاش هایی را دنبال می کنیم که در برخی موارد موفقیت های نسبی نیز حاصل شده است.
وی با بیان اینکه نسبت درآمد استان به مصارف آن در مقایسه با استان های همجواربسیار بالا است، افزود: از لحاظ درآمد 
تقریباً هم سطح استان قزوین هستیم و انتظار داریم به همان نسبت هم منتفع شویم ولی فرمولاسیونی که در سازمان برنامه 

و بودجه در نظر گرفته شده مقداری با موارد متفاوت است.
افشارچی ادامه داد: امسال با توجه به فشار استانداران افزایشی در بودجه های عمونی استان ها ایجاد شد و در بودجه عمرانی 

مندرج در نسخه اولیه بودجه سال آینده، تملک 55 درصد خواهد بود.
استاندار زنجان به ایجاد درآمد از مزیت های نسبی استان اشاره کرد و گفت: بسترهای درآمدزایی از محل فروش پسماند استان فراهم 
شده است و مزایده ای برای فروش برگزار خواهد شد؛ هر چند کار سختی است ولی این کار باید انجام شود. افشارچی در ادامه با تاکید بر اینکه باید تلاش کنیم 
از این پیچ ها عبور کرده و پوست اندازی اقتصاد مملکت را باور کنیم و نگاه و فکر متفاوت به مسائل داشته باشیم، افزود: یکی از این تغییرها این است که بتوانیم 
به داشبورد مدیریتی دسترسی داشته باشیم به این گونه که دستگاه ها به صورت آنلاین و برخط اطلاعات خود را به استانداری اعلام کنند. وی با بیان اینکه نبود 
داده و ترس از ارائه داده مشکل فعلی کشور است، ادامه داد: رئیس دستگاه نسبت به انسجام و ارائه درست داده مسئول است. استاندار زنجان گفت: مسئولان 
هر دستگاه در اسرع وقت با مسئول فناوری استانداری در ارتباط باشد و داده های خود را تحویل دهد؛ چرا که این اطلاعات ارزشمند است و برای هر تصمیم گیری 
نگاهی به داده ها خواهیم داشت. افشارچی همچنین بر لزوم توجه مدیران استان به بحث مولد سازی گفت: موضوع مولدسازی از سالیان گذشته نیز مطرح بود 
اما مسائلی مانع از روند مثبت این مسئله می شد و البته مواردی در هر برهه وجود داشت ولی این بار قوانین و قواعدی وجود دارد و مطمئناً با حرکت در چارچوب 
قانون، مشکلی نخواهیم داشت. وی تاکید کرد: بنا نیست به هر چه داریم چوب حراج بزنیم و یک برش دستگاهی در این مقوله خواهیم داشت، به این نحو که 
درآمد حاصل از مولدسازی در مسائل مهم هزینه خواهد شد یا محلی برای ارزآوری می شود. استاندار زنجان با تاکید بر اینکه نسبت به اموال دولتی حساس 
هستیم، گفت: برای یک دستگاهی بتوانیم با تغییر کاربری ارزش افزوده ایجاد کنیم، این موضوع هم برای استان هم برای آن دستگاه سود به همراه خواهد داشت 

و آن چیزی که مولد خواهد شد، تبدیل به یک آورده ماندگار برای استان می شود.

قائم مقام وزیر صمت خبر داد
سرمایه گذاری ۱۲ میلیارد دلاری برای تأمین انرژی و آب بخش صنعت

قائم مقام وزیر صمت گفت: سرمایه گذاری بالغ بر 12 میلیارد دلار در حوزه تأمین انرژی و آب در دستور کار وزارت صمت بوده و چندین  
پروژه ملی در این خصوص در کشور تعریف و وارد فاز اجرایی شده است.

سید مهدی نیازی در جمع صنعتگران و تولیدکنندگان بزرگ استان البرز اظهار کرد: سرمایه گذاری بالغ بر 12 میلیارد دلار در 
حوزه تأمین انرژی و آب در دستور کار وزارت صمت است و چندین پروژه ملی در این خصوص در کشور تعریف شده و وارد 

فاز اجرایی شده است
وی بیان کرد: همه این عزیزان، تاکنون اتفاقات بزرگی در عرصه تولید کشور رقم زده اند و حتماً تمام تلاش دولت بر این نکته 
معطوف است تا علیرغم برخی مشکلات انباشته شده از گذشته با کمک و همفکری خود صنعتگران از این شرایط عبور کنیم و 

بسیاری از مشکلات و موانع موجود مرتفع شوند.
قائم مقام وزیر صمت تصریح کرد: اولویت وزارت صمت واگذاری حداکثری امور به بخش خصوصی و تشکل های منسجم این 
حوزه است، در همین راستا با توجه به همکاری بسیار خوبی که میان خانه صمت و اداره کل صنعت، معدن و تجارت استان البرز شکل 

گرفته است؛ امیدواریم روند موجود در تفویض اختیارات که مورد تاکید وزارت صمت است در این استان تداوم یابد.
وی خاطرنشان کرد: خانه صنعت، معدن و تجارت از تشکل های بسیار ریشه دار و محکم حوزه تولید و تجارت کشور است، در وزارت صمت همواره تلاش شده 

به صورت مستمر از ظرفیت های این تشکل بزرگ بهره برداری شود.
نیازی گفت: خوشبختانه در استان البرز این اتفاق به خوبی رقم خورده و شاهد همکاری و همراهی بسیار خوب تشکل ها با بخش دولتی و به ویژه اداره 
کل صمت استان هستیم، خانه صنعت، معدن و تجارت استان البرز در دوره جدید شکل منسجمی یافته و حتماً با حمایت های ویژه استاندار محترم البرز که 

نگاه ویژه ای به بخش تولید دارند، اتفاقات قابل توجهی در این حوزه در آینده شاهد خواهیم بود.
وی اظهار کرد: وزارت صنعت، معدن و تجارت در دوره جدید با رویکرد کاملاً تحولی شاهد پوست اندازی عمیق در روند تصمیم گیری ها است؛ طبعأ بخش 
تولید کشور نباید از روندهای فناورانه موجود در دنیا عقب تر بماند، در همین راستا این وزارتخانه با تغییر نگاه در خصوص ساختارهای بوروکراتیک و سنتی 
پیشین، دنبال اصلاح مناسبت و متناسب موارد مبتنی با شرایط حاضر است. قائم مقام وزیر صمت بیان کرد: اولویت تعریف شده در این اصلاح ساختاری 
بازآفرینی نقش ها براساس توسعه فناورانه و بر مدار نوآوری در بخش صنعت، معدن و تجارت است، وزارت صمت در اصل به دنبال تحقق یک ادبیات جدید 

حکمرانی در بخش تولید است و تمام تلاش خود را به کار بسته تا به هدف ارتقای شرایط مبتنی بر اصول دانش بنیان در این حوزه دست یابد.

آیت الله لطف الله دژکام نماینده ولی فقیه در استان فارس و امام 
جمعه شیراز در از طرح های نهضت ملی مسکن در شهر صدرا 
شیراز با تقدیر از مدیر کل و مسوولان بنیاد مسکن استان برای 
پیشبرد این طرح اظهار داشت : نهضت ملی مسکن، زمینه ساز 
رخدادهای خوبی برای تامین مسکن در جامعه است ، ساخت واحد 
های مسکونی در این طرح منطبق با فرهنگ ایرانی و اسلامی دنبال 
می شود. به گزارش روابط عمومی بنیاد مسکن استان فارس ، آیت 
الله دژکام در جریان این بازدید که با حضور زمانی مدیر کل بنیاد 
مسکن استان فارس ، پوربهی مدیر عامل شرکت عمران شهر جدید 
صدرا، مهندس خورشیدی رییس سازمان نظام مهندسی استان 
فارس ، رییس و اعضای هیئت مدیره شرکت عمران صدرا ، دکتر 
حق بین مسئول پیگیری پروژه های نهضت ملی مسکن استان در 
استانداری فارس و برخی دیگر از مدیران و مسوولان انجام گرفت ، 

از اقدامات انجام شده در این عرصه تقدیر کرد.
امام جمعه شیراز ، در ادامه با اشاره به سهم استان فارس از 
ساخت یک میلیون مسکن در کل کشور در سال، گفت : در حال 
حاضر زمین برای بخش قابل توجهی تامین گردیده و لازم است 

زمین مناسب برای سایر واحد های مسکونی نیز آماده شود.
امام جمعه شیراز اظهار کرد: برج سازی در برخی مناطق مانند 
روستا با فرهنگ بومی و ایرانی اسلامی و حتی موقعیت جغرافیایی 
آن مناطق سازگار نیست. اما توقع می رود تمام مدیران بخش مسکن 
عزم خود را جرم کنند و در این زمینه کار را پیش ببرند تا زمینه 

ساخت مسکن منطبق با فرهنگ ایرانی و اسلامی به پیش برود.
عطا الله زمانی مدیر کل بنیاد مسکن استان فارس نیز با تقدیر از 
حضور ارزشمند امام جمعه معزز شیراز گزارشی از پیشرفت طرح 

های نهصت ملی مسکن در استان فارس و شیراز ارائه داد.

زمانی با اشاره به اینکه به شرط تامین زمین مناسب از احداث خانه 
ویلایی به جای انبوه سازی استقبال می کنیم گفت: این موضوع در 
مناطق روستایی فارس به خوبی دنبال شده و در مناطق شهری هم 
اگر امکانات زمین مناسب دراختیار باشد ما از آن استقبال می کنیم.
عطا الله زمانی ادامه داد : ما هم معتقدیم با در نظر گرفتن فرهنگ 
زیستی مردم ، خانه یک طبقه مستقل بسیار بهتر از آپارتمان چند 
طبقه مشارکتی است ، اجرای این طرح در صورتی قابل اجرا است 
که زمین مناسب در اختیار باشد. هر چند در بسیاری از شهرستان 
های فارس ما محدودیت های واگذاری زمین مناسب داشته ایم اما 
در مناطقی که زمین در اختیار بوده است ، طرح های یک طبقه 

سازی در قالب طرح نهضت ملی مسکن دنبال و اجرا شده است.
آن  فعالیت های  از  فارس، بخشی  بنیاد مسکن  زمانی مدیرکل 
بنیاد را در اجرای طرح نهضت ملی مسکن در شهرها و روستاهای 
آن استان اعلام کرد و گفت: بنیاد مسکن استان در شهرهای زیر 
100 هزار نفر جمعیت و همچنین روستاها اجرای طرح نهضت ملی 

مسکن را برعهده دارد.
مدیرکل بنیاد مسکن فارس گفت: تاکنون در شهرها 1۹1 هزار نفر 
ثبت نام کردند که از این تعداد حدود ۴۶ هزار و 200 نفر شرایط لازم 
را داشتند و از این تعداد نیز برای نزدیک به 20 هزار نفر زمین تامین 
شده، 1۸ هزار نفر نیز واریز وجه کرده  و برای 12 هزار و ۳00 واحد 
پروانه اخذ و 5 هزار و ۷00 واحد نیز قراردادبانکی شان منعقد شده 
است. از نظر اجرا در مناطق شهری نیز اجرای فونداسیون ۳ هزار و 
۸00 واحد، انجام اسکلت یکهزار و ۸0 واحد و سفت کاری ۶22 واحد 
انجام شده است. زمانی ادامه داد: در برنامه است تا حدود ۴00 

واحد شهری در سال جاری به بهره برداری برسد.
در این برنامه آیت الله دژکام از قسمت های مختلف طرح سه 
هزار و 152 واحدی مسکن ملی در شهر صدرا شیراز موسوم به طرح 

اکباتان بازدید کرد.

ساخت مسکن سازگار با فرهنگ ایرانی و اسلامی ، کاری ارزشمند و قابل ستایش است

در یکصد و پنجاه و پنجمین جلسه صحن شورا با حضور شهردار و معاونان 
وی، بودجه پیشنهادی 1۴02 توسط شهردار تقدیم شورا شد. رییس شورای 
شهر گفت: بودجه 1۴02 شهرداری تا پایان بهمن ماه به کمیته انطباق 
ارسال خواهد شد محمود مسگریان در این جلسه با بیان اینکه همه ساله 
شهرداری باید بودجه را تا پایان دی ماه ارایه دهد، اظهار کرد: شورای شهر 
نیز باید با بررسی همه جانبه تا پایان بهمن ماه نظر خود را ابلاغ کرده و به 

هیات تطبیق ارسال شده و پس از تصویب، قابل اجرا خواهد بود.
در  اعضا  تلاش  و  همت  با  شهر  شورای  امروز  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
برنامه های  تعرفه  و  بودجه  اصلاح  با  ارتباط  در  مختلف  کمیسیون های 
فوق العاده ای داشته است، گفت: این امر نشان از کوشا بودن اعضا در انجام تعهد 
و وظیفه نسبت به بهبود وضعیت عمرانی، خدماتی و فرهنگی دارد تا بودجه متوازن با توزیع عادلانه 
بودجه در رفع نیازهای اولویت دار مردم مطرح شده از طریق رسانه ها، گفتگوهای حضوری مردم با اعضا و 

نیازسنجی محقق شود و شاهد شکوفایی بیشتر شهر و تعریف پروژه های مهم باشیم.
رییس شورای اسلامی شهر همدان بیان کرد: امید است در عمر کوتاه باقی مانده از شورای ششم 

خدماتی در راستای حصول رضایت مندی شهروندان داشته باشیم که این مهم جز با همدلی و وحدت نظر 
اعضا محقق نخواهد شد؛ مصوبات شورا با رای اکثریت اعضا تهیه و ابلاغ می شود.

مسگریان به همدلی و همراهی اعضای شورا اشاره کرد و افزود: البته در برخی مسایل و موضوعات، تقابل 
نه به معنای منفی آن بلکه برای رسیدن به راه حل سریع  تر و بهتر نیز طبیعی است و اعضای جوان و با 

تجربه در پارلمان شهری و جایگاه مهم تصمیم گیری مسیر انتخابی به نفع شهر را انتخاب کرده اند.
وی با تاکید بر اینکه اعضای شورا در مسایل مختلف به حدی از بلوغ رسیده اند که در نظرات انتقادی و 
بیان موارد به یکدیگر احترام می گذارند، تصریح کرد: امید است بتوانیم در موعد مقرر و تا پایان بهمن ماه 

بودجه پیشنهادی 1۴02 را بررسی کرده و به کمیته انطباق ارسال شود.
سیدمسعود حسینی بودجه جمع ماموریت ها و تعهدها و هزینه های نگهداشت شهر در سال 1۴01 را 
به ترتیب ۶۴ و ۳۶ درصد دانست و گفت:  در پیشنهادی بودجه 1۴02، جمع ماموریت ها و تعهدها ۶1.۳ 
درصد و هزینه های نگهداشت ۳۸.۷ درصد پیش بینی شده است؛ در بودجه سال آینده، دیون جزو بودجه 
عمرانی لحاظ می شود. وی هزینه نگهداشت ماهیانه شهر در سال آینده  را حدود 105 میلیارد تومان دانست 
و بیان کرد: در بودجه پیشنهادی 1۴02 توجه به فرهنگ، ارتقاء سطح بهره وری و تحقق شهرداری الکترونیک 

مد نظر بوده و سعی بر این است سال آینده در خزانه داری نیز گامی موثر برداریم.

 با حضور شهردار و معاونان وی صورت گرفت
تقدیم بودجه ۱۴۰۲ شهرداری همدان در صحن شورای شهر 


